
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY 
TROPICKÉHO ZEM ĚDĚLSTVÍ (AS FTZ) DNE 31. 3. 2015   
 
Přítomni - dle prezenční listiny: 
prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D.; Ing. Radim Kotrba, Ph.D.; Ing. Iva Nádvorníková ; Ing. 
Patrik Prikner, Ph.D.; Bc. Hynek Roubík; Ing. Vladimír Verner, Ph.D.;  
 
Omluveni: 
Ing. Karolína Brandlová, Ph.D.; Ing. Tereza Žáková; doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D. 
 
Hosté:  
doc. Ing. Jan Banout, Ph.D.; Ing. Lucie Ackermann Blažková, Ph.D. 
 
Program: 
1) Výroční zpráva o hospodaření FTZ za rok 2014  
2) Návrh rozpočtu státního neinvestičního příspěvku a dotace FTZ pro rok 2015 
 
1) Výroční zpráva o hospodaření FTZ za rok 2014 
Ing. Lucie Ackermann Blažková, Ph.D., MBA seznámila AS FTZ s Výroční zprávou o 
hospodaření FTZ za rok 2014 a spolu s děkanem doc. Ing. Jan Banoutem, Ph.D. vysvětlili 
některé položky. 
V diskusi vystoupil prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D. a navrhl, aby se příští rok jednání AS 
FTZ zúčastnili i proděkani pro pedagogickou činnost a vědu, výzkum a doktorské studium. 
Dále navrhl, aby se v přehledu financí Výroční zprávy uváděl i rok předchozí pro snadnější 
porovnání hospodaření fakulty. 
 
Výsledek hlasování: 
pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0 
 
Závěr: AS schválil Výroční zprávu o hospodaření FTZ za rok 2014. 
 
2) Návrh rozpočtu státního neinvestičního příspěvku a dotace FTZ pro rok 2015 
Ing. Lucie Ackermann Blažková, Ph.D., MBA představila AS FTZ Návrh rozpočtu státního 
neinvestičního příspěvku a dotace FTZ pro rok 2014, v němž oproti loňskému rozpočtu byl 
příspěvek krácen o celkově 18% (cca 5 mil Kč) z důvodu výpadku vlády a nezapočítání RIV 
bodů za poslední dvouleté období a vyřazení zahraničních projektů z hodnocení kvalitativních 
kriterií. 
V diskusi vystoupil prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D. a Ing. Radim Kotrba, Ph.D. s dotazy k 
děkanu doc. Ing. Janu Banoutovi, Ph.D. a k tajemnici Ing. Lucii Ackermann Blažkové, Ph.D., 
MBA jestli částky plánované v rozpočtu budou odpovídat reálným potřebám FTZ. Na dotaz 
odpověděl děkan, že vzhledem ke snížení rozpočtované částky bude muset být čerpána 
finanční rezerva FTZ z minulých let na krytí osobních nákladů (cca 3 mil. Kč) a budou muset 
být podniknuta úsporná, zatím nespecifikovaná, opatření v personální politice FTZ. Dalším 
úsporným opatřením, které již bylo schváleno kolegiem děkana, bude pozastavení činnosti a 
vydávání časopisu Agricultura Tropica et Subtropica. Vzhledem k rozpočtu v budoucím roce 
je jedinou možnou strategií FTZ stále zvyšovat výkon ve vědě a výzkumu.  



 
Výsledek hlasování: 
pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0 
 
Závěr: AS FTZ schválil Návrh rozpočtu státního neinvestičního příspěvku a dotace FTZ pro 
rok 2015. 
 
 
Usnesení AS FTZ 
AS FTZ schválil Výroční zprávu o hospodaření FTZ za rok 2014 a Návrh rozpočtu státního 
neinvestičního příspěvku a dotace FTZ pro rok 2015  
Závěr jednání 
Předseda senátu poděkoval přítomným senátorům za účast a spolupráci. Další zasedání AS 
FTZ bude svoláno podle potřeby. 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 31. 3. 2015     Ing. Radim Kotrba, Ph.D., v.r. 
         předseda AS FTZ 


